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Abstract

This research adresses the interrogative style, which is sometimes
purely genuine and at other times carries additional rhetorical
meanings. This has been discussed in modern pragmatic theory under
the concept of direct and indirect speech acts.

The study attempts to utilize pragmatic analysis mechanisms to
uncover the true intentions behind the interrogatives in Mahmoud
Darwish poem “State of Siege* this is achieved by examining the the
contexts and external circumstances framing the communicative
process, along with any factos, that contribute to revealing the

intended meanings of the interrogative structures.



Key words:

Interroative, pragmatics, speech acts, mahmoud darwich, state of
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Résume

Cette recherche est traitée dans le style interrogatif, parfois charge
d'autres significations rhétoriques, ce que nous avons appris dans la
théorie moderne de la conversation sous le nom d'action verbale
directe.

Qu j'ai essayé d'exploiter de mécanismes de |'analyse pragmatique
pour révéler les véritables intentions qui se cachent derriere la
qguestion dans le poéme un état de siege de Mahmoud DARWISH.

Cela se fait en surveillant les contextes et circonstances externes qui
encadrent le processus de communication, et tout ce qui
contribuerait a révéler les connotations voulues de la structure
interrogative.

Les mots clés :

Interrogatif, pragmatique, actes de langage, Mahmoud Darwich, Etat
de siege.



